

# Welcome Guide

4-Slot Card Reader

## **Package Contents**

- Anker 4-Slot Card Reader with built-in 0.4ft cable
- Welcome Guide

## **Features**

- Simultaneously read and write on four cards, eliminating the effort of plugging in and out.
- SuperSpeed data transfer rates up to 5Gbps.
- Fully powered via your USB port — no additional power supply required.
- Plug-and-play ready and supports hot swapping — no driver installation required.
- Backward compatible with USB 2.0 / 1.1.

## **System Requirements**

Windows (32 / 64 bit) 8 / 7 / Vista, Mac OS X 10 or above.

## **Card Compatibility**

SDXC, SDHC, SD, CF, High-Speed CF (UDMA), MS, M2, Micro SDXC, Micro SDHC, Micro SD Cards [Support UHS-I Cards]

## **Usage Tips**

- Data transfer rates are subject to the speed of the memory card. With the Anker USB 3.0 Card Reader, you can enjoy the intended transfer rates of current high-speed formats: SDXC, Micro SDXC, high-speed CF (UDMA), and high-speed MS (HX).
- Users using older versions of Windows XP or Mac OS X may need to install operating system upgrades / patches to support the exFAT file system of many high capacity (64GB or higher) cards.

## **FCC and CE Radiation Norm**

### **FCC**

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device pursuant to Part 15 of the Federal Communication Commission (FCC) rules.

### **CE**

This equipment has been tested and found to comply with the limits of the Europe Council Directive on the Approximation of law of the member states relating to electromagnetic compatibility (89/336/EEC) according to EN 55022 Class B.

### **FCC and CE Compliance Statement**

These limits are designed to ensure reasonable protection against frequency interference during residential installation. This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy, and if not installed or used in accordance with the instruction, may cause harmful interference to radio communication. However, there is no guarantee that interference will not occur in television reception, which can be determined by turning the equipment off and on. The user is encouraged to try and correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna
- Increase the separation between the equipment and the receiver
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected to.

### **CAUTION!**

The Federal Communication Commission warns the user that changes or modifications to this unit that are not expressly approved by the party responsible for compliance, could void the user's authority to operate the equipment.

## Warranty

Our company provides customers with a warranty of **18 MONTHS** from the date of purchase.

## Contact Us

For any inquiries or comments concerning our products, please send an email to [support@ianker.com](mailto:support@ianker.com), and we will respond to you as soon as possible.

If there is any quality-related issue with the product, you may request a REPLACEMENT OR REFUND by submitting a request form at [www.ianker.com/support](http://www.ianker.com/support).

## Statement

- We're only able to provide after-sales service for purchases made directly from Anker. If you purchased through a different retailer, please contact them for any exchange or refund requests.
- Please note that unauthorized reselling of Anker products is prohibited.

## **Packungsinhalt**

- Anker 4-Slot Kartenleser mit eingebautem 12 cm Kabel
- Bedienungsanleitung

## **Produkteigenschaften**

- Lesen und schreiben Sie gleichzeitig auf vier Karten, ohne aus- und einstecken zu müssen.
- SuperSpeed Datentransferraten von bis zu 5Gbps.
- Komplett durch Ihren USB-Port betrieben — kein zusätzliches Netzteil benötigt.
- Plug and Play fähig, unterstützt Hot Swapping — kein Treiber benötigt.
- Rückwärtskompatibel mit USB 2.0 / 1.1.

## **Systemanforderungen**

Windows (32 / 64 bit) 8 / 7 / Vista, Mac OS X 10 oder besser.

## **Kartenkompatibilität**

SDXC, SDHC, SD, CF, High-Speed CF (UDMA), MS, M2, Micro SDXC, Micro SDHC, Micro SD Karten [Unterstützt UHS-I Karten]

## **Verwendungshinweise**

- Datentransferraten hängen von der Geschwindigkeit der Speicherkarte ab. Mit dem Anker USB 3.0 Kartenleser können Sie die vorgesehenen Transferraten der aktuellen Hochgeschwindigkeitsformate genießen: SDXC, Micro SDXC, High-Speed CF (UDMA), und High-Speed MS (HX).
- Anwender älterer Versionen von Windows XP oder Mac OS X müssen möglicherweise Betriebssystem Upgrades vornehmen um das exFAT Dateisystem von vielen Karten mit hoher Kapazität (64GB oder höher) zu unterstützen.

## **FCC und CE Strahlungsnormen**

### **FCC**

Dieses Gerät wurde getestet und entspricht den Grenzwerten für ein digitales Gerät der Klasse B, entsprechend Teil 15 der FCC-Regeln.

### **CE**

Dieses Gerät wurde getestet und entspricht den Grenzwerten der European Council Directive bezüglich elektromagnetischer Kompatibilität (89/336/EEC) gemäß EN55022 Klasse B in Annäherung an die Gesetze der Mitgliedsstaaten.

## **FCC und CE Bestimmungen**

Diese Grenzwerte sehen für die Installation in Wohngebieten einen ausreichenden Schutz vor störenden Abstrahlungen vor. Geräte dieser Art erzeugen und verwenden Hochfrequenzen und können diese auch ausstrahlen. Sie können daher, wenn sie nicht den Anweisungen entsprechend installiert und betrieben werden, Störungen des Rundfunkempfanges verursachen. Es kann aber nicht garantiert werden, dass bei bestimmten Installationen nicht doch Störungen auftreten können. Falls dieses Gerät Störungen des Radio- oder Fernsehempfangs verursacht, was durch Aus- und Wiedereinschalten des Gerätes festgestellt werden kann, ist der Benutzer angehalten, die Störungen mit Hilfe folgender Maßnahmen zu beheben:

- Die Empfangsantenne neu ausrichten oder versetzen.
- Den Abstand zwischen Gerät und Empfänger vergrößern.
- Das Gerät an die Steckdose eines Stromkreises anschließen, der unterschiedlich ist zu dem des Empfängers.

## **VORSICHT!**

Die Federal Communication Commission warnt Benutzer, dass Änderungen oder Modifikationen an diesem Gerät, die nicht ausdrücklich von der für die Kompatibilität verantwortlichen Partei genehmigt wurden, dazu führen können, dass die Erlaubnis zum Betrieb dieses Geräts durch den Benutzer erlischt.



## Garantie

Unser Firma bietet unseren Kunden eine Garantie von **18 Monaten** ab Kaufdatum.

## Kontakt

Für Fragen betreffend unserer Produkte, schicken Sie bitte eine Email an [support@ianker.com](mailto:support@ianker.com), und wir werden Sie so schnell wie möglich kontaktieren. Sollte es irgendein qualitätsbezogenes Problem mit dem Produkt geben, können Sie ein Formular für Ersatz oder Rückgabe einreichen unter [www.ianker.com/support](http://www.ianker.com/support).

## Stellungnahme

- Wir sind nur in der Lage after-Sales Dienstleistungen für Käufe anzubieten, welche direkt über Anker getätigt wurden. Wenn Sie Ihr Produkt woanders erworben haben, kontaktieren Sie den entsprechenden Verkäufer bitte bezüglich Umtausch- und Rückgabefragen.
- Bitte nehmen Sie zur Kenntnis, dass der unautorisierte Weiterverkauf von Anker Produkten nicht gestattet ist.

## パッケージ内容

- Anker 4 スロット カードリーダー （一体型 12cm ケーブル）
- 取扱説明書

## 製品の特長

- 4 つのカードに同時に読取と書込を行うことが可能で、カードを差し替える手間がありません。
- 最大 5Gbps の高速データ転送を可能にします。
- USB ポートからのみの電力で機能します。追加の電力供給は必要ありません。
- 挿入するだけでご使用可能で、ホットスワッピングに対応しています。ドライバのインストールも必要ありません。
- USB 2.0 / 1.1 以前のバージョンとも互換性があります。

## システム要件

Windows 8(32 / 64 ビット) / 7 / Vista / XP、Mac OS 10 以降に対応

## 対応カード

SDXC、SDHC、SD、MMC、CF、ハイスピード CF (UDMA)、MS、M2、Micro SDXC、Micro SDHC、Micro SD カード [UHS-I カードをサポート]

## 最適なご使用のために

- データ転送速度は、メモリーカードの速度次第で変わります。USB3.0 の本製品を使うことで、SDXC、Micro SDXC、ハイスピード CF(UDMA)、ハイスピード MS(HX) といった現行のハイスピード規格でデータ転送が可能です。
- Windows XP や Mac OS X のバージョンが古い場合は、多くの大容量 (64GB 以上) カードの exFAT ファイルシステムをサポートするために、OS をアップデートまたはパッチのインストールが必要な場合があります。

## FCC 及び CE の電磁波標準

### FCC

この装置は検査済みであり、連邦通信委員会 (FCC) 規則のパート 15 に準ずる Class B デジタルデバイスの制限事項に準拠しています。

### CE

この装置は検査済みであり、欧州理事会指令の電磁両立性 (89/336/EEC) に関連する EN 55022 クラス B の制限事項に準拠しています。

### FCC および CE 準拠に関する声明

これらの制限は、住居での設置に際して周波数干渉から適切に保護するために設られています。本機器は、高周波エネルギーを生成・使用・放射する恐れがあり、指示に従ってご利用にならない場合、無線通信に障害を引き起こす可能性があります。適切にご利用いただいた場合でも、機器の電源のオンオフ等で

テレビやラジオに干渉が起こる場合があります。ご利用の方は、以下の方法で周波数干渉を修正することを推奨いたします。

- 受信アンテナの方向や場所を変える。
- 機器と受信機の距離を離す。
- 受信機が接続されている回路と異なる回路のコンセントに機器を接続する。

## **ご注意**

連邦通信委員会は、製造元による明確な承認を受けずに本機器に変更または修正を加えることを認めておらず、それを行った場合、ユーザーは本機器を操作する権利を失うことがあります。

## 保証

当社は全ての製品に対し、ご購入日から **18 ヶ月間**の保証を致します。

## お問い合わせ

当社の製品に関するお問い合わせやご意見は、[support@ianker.com](mailto:support@ianker.com) までメールをいただくか、サポートセンター **03-4455-7823** までお電話にてお願い致します。当社サポート担当者が、速やかに対応申し上げます。

## アフターサービスと保証のご提供に関して

当社は、Anker 公式ウェブサイト (<http://www.ianker.com/>)、Amazon.co.jp・楽天市場における Anker 公式ショップ、または当社が認める小売業者から購入された製品に対してのみ、アフターサービスと製品保証を提供しております。他の小売業者から購入された製品の交換、返品、返金に関しましては購入先へお問い合わせ下さい。あらかじめご了承のほどお願い申し上げます。



1-800-988-7973 (US) Mon-Fri 9:00-5:00 (PST)  
03-4455-7823 (JP) Mon-Fri 9:00-17:00  
069-9579-7960 (DE) Mon-Fri 6:00-11:00

[www.ianker.com](http://www.ianker.com)  
[support@ianker.com](mailto:support@ianker.com)